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摘要  在建立停车诱导系统时,一般采用主观经验的方法筛选纳入到诱导系统中的停车场（库）,没有进行科学的
论证,降低了停车诱导系统的有效性。针对其不足,依托实例,确定了停车场（库）的5项特征指标的评价体系,并利
用模糊层次分析法（Fuzzy AHP）对停车场（库）纳入停车诱导系统的适应性进行评价,从而选择合理的停车场
（库）,为筛选纳入到停车诱导系统的停车场（库）提供了理论支撑。 
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  Abstract
  When establishing parking guidance information system,subjective experiences were mainly used to screen parking lots to 
integrate into the system.Without any scientific proof,using experiences as the only reason may be validity lacking.Based 
on an example,this paper selects five index properties of parking lots as an appraisal system,using Fuzzy AHP to appraise 
the compatibility of every parking lot to be integrated into the parking guidance information system,so the suitable parking 
lots can be determined,and the theoretical support is offered.
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